1. 本主日 (3月27日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間,歡迎 大家來參加。

There will be a church family time after today's (3/27) Sunday service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 下個主日 (4月3日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心, 藉著守聖餐來記念主。

Next Sunday (4/3) will be a Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion.

3. 歸納法查經班已於上週日 (3月20日) 開始以猶大書來繼續操練歸納法查經,歡迎有興趣學習歸納法查經的弟兄姐妹踴踰參加。詳請請見單張。

The Inductive Bible Study class was started last Sunday (3/20) with the book of Jude to practice Inductive Bible Study. Brothers and sisters who are interested in learning the Inductive Bible Study are welcome to participate. Please see the flyer for details.

歸納法查經



教材:普世豐盛生命中心所錄製的歸納法查經影音

教材,周淑慧老師主講。

方式:1) 歸納法查經教材重點複習

- 2) 弟兄姐妹一同找出與經文有關的問題
- 3) 弟兄姐妹一同從聖經中找出最合理的解釋
- 4) 分享應用

歸納法查經是一種非常有興趣的讀 經方法,是一種探險,一種挖實式的 查經方法。

它是注重明白聖經的真義,歸納出 信仰的原則,加以應用到我們日常生 活中的查經法 時間:三月廿日開始,每週日晚間8:00~9:30.

聯絡:陳華梅弟兄,鄧芳艷姐妹,

簡慧瑩/Jasmine姐妹,何牧師。

4. 本週 "2-1-1讀經計劃":本週五 (4月1日) 我們將查考腓利門書第一課;背誦經文是腓利門書第六節 "願你與人所同有的信心顯出功效,使人知道你們各樣善事都是為基督做的。"每日閱讀經文是馬太福音 24-25章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (7:30-8:30am),或在教會的網站收聽聚會錄音。點擊鏈接晨更靈修分享

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study Philemon Lesson 1 on Friday (4/1). Bible memory verse is Philemon v6 "I pray that you may be active in sharing your faith, so that you will have a full understanding of every good thing we have in Christ." Daily Bible reading: Matthew 24-25. You are welcome to join the daily devotion (7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. Click here for Morning Devotion

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: <u>點擊鏈接奉獻 Click here to Offer</u> 指示 Instructions: 點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions

團契小組 Fellowship:

點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page 點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule